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Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 18.06.2019 v RKD  v Sučanoch 
 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 13.06.2019. Uskutočnilo sa 

v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.   Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka  

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš 
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert   - ospravedlnený 
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský  - ospravedlnený 
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  - ospravedlnený 
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert  

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
2. Mgr. Eva Belicová   -   právna zástupkyňa obce 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
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Program:  
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Záverečný účet obce za rok 2018 vrátane použitia prebytku hospodárenia, hodnotiaca správa 

k programovému rozpočtu za rok 2018, správa audítora k ZÚ a správa HK k ZÚ 
6. Stav čerpania finančných prostriedkov 
7. Zmena rozpočtu obce na rok  2019 – zvýšenie o nevyčerpané fin. prostriedky na investície 
8. Správy z vykonaných kontrol 
9. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2019 
10. Návrh na zrušenie Všeobecne záväzných nariadení obce Sučany č. 1/1999, č. 1/2000, č. 

1/2009 a č. 9/2009 
11.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. .../2019 o určení názvu ulíc v obci 

Sučany  
12.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. .../2019 o organizácii miestneho 

referenda 
13.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. .../2019 o výške príspevku za pobyt 

dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 
školského klubu a v zariadení školského stravovania 

14.  Návrh dodatku č. 10 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 9/2009 o určení 
výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce 
Sučany 

15.  Návrh dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 6/2008 o určení 
miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, 
ktorej zriaďovateľom je obec Sučany 

16. Návrh dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 2/2014 o vyhradení 
miest na umiestňovanie volebných plagátov a iných nosičov informácií počas volebnej 
kampane 

17.  Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za rok 2018 
18.  Informácia o ÚPN-O Sučany 
19.  Správa referátu životného prostredia o činnosti v obci za rok 2018 
20.  Správa o odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za rok 2018 
21. Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci / BD Hradiská, pergola MŠ, 

komunitné centrum, ZŠ ai./ 
22.  Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce  
23.  Zámer výstavby obaľovacej súpravy od. fi. Swietelsky – Slovakia, spol. s.r.o 
24.  Predĺženie zmlúv nájomných bytov 
25.  Správy o činnosti komisií 
26.  Rôzne 
27.  Interpelácie 
28.  Záver 
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Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Richard Koyš). Uviedol, že program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, 
pozvánka bola zverejnená na web-stránke obce, úradnej tabuli a miestnom rozhlase.   
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela 
Pecková: 
Za: 6 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková) 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír Kyselica. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice v zložení: MUDr. Richard Koyš, p. Ľubomír 
Kyselica: 
Za: 6 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela 
Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Richard Koyš, Ľubomír Kyselica) 
 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto návrhy na doplnenie, príp. na zmenu programu. 
 
p. starosta navrhol stiahnuť z programu rokovania obecného zastupiteľstva bod 23. „Zámer 
výstavby obaľovacej súpravy od. fi. Swietelsky – Slovakia, spol. s.r.o. vzhľadom k tomu, že 
zástupcovia firmy chcú zámer prezentovať osobne. Navrhol presun uvedeného bodu na rokovanie 
obecného zastupiteľstva v mesiaci september. 
Zároveň navrhol, aby bol prerokovaný poradovník na byty na ul. Tehelná. 
 
Hlasovanie za schválenie uvedenej zmeny programu: 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Hlavná kontrolórka navrhla upraviť program vypustením časti bodu č. 10 v znení „č. 9/2009“ a 
s doplnením programu: ako bod č. 17 Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce. 
  
Mgr. Belicová požiadala, aby bol ako 24. zaradený  bod „Schválenie poradovníka na obecné 
nájomné byty“. 
 
p. starosta navrhol, aby ako bod č. 27 bolo prerokované „Čestné vyhlásenie Obce Sučany“. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia  
obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke s vypustením bodu č. 23 Zámer  
výstavby obaľovacej súpravy od fi. Swietelsky – Slovakia, spol. s.r.o; a vypustením časti bodu č. 10  
v znení „č. 9/2009“ a s doplnením programu: ako bod č. 17 Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce; ako  
bod č. 24 Schválenie poradovníka na obecné nájomné byty; ako bod č. 27 Čestné vyhlásenie Obce  
Sučany: 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta informoval, že dnešným dňom odvolal z funkcie prednostu obecného úradu. 
 
Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
 
Hlavná kontrolórka informovala, že uznesenia obecného zastupiteľstva boli riešené priebežne. 
Nebol doriešený odpredaj pozemku p. Boškajovej, ktorá nesúhlasila s cenou odpredaja pozemku. 
Odkúpenie budovy Slovenskej sporiteľne je v riešení. Zakúpenie zdravotníckych pomôcok pre DHZ 
sa plní priebežne. 
 
p. Kyselica sa opýtal, prečo nie je doriešený odpredaj budovy Slovenskej sporiteľne. 
 
p. starosta odpovedal, že podpísaná zmluva bola zaslaná do Bratislavy, no odpoveď doposiaľ 
neprišla. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o plnení  
uznesení Obecného zastupiteľstva: 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Záverečný účet obce za rok 2018 vrátane použitia prebytku hospodárenia, hodnotiaca správa 
k programovému rozpočtu za rok 2018, správa audítora k ZÚ a správa HK k ZÚ 
 
p. starosta informoval, že materiál bol doručený prítomným v písomnej podobe. 
 
Hlavná kontrolórka doporučila obecnému zastupiteľstvu schváliť celoročné hospodárenie obce bez 
výhrad. 
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p. Kyselica povedal, že v správe nezávislého audítora i hlavnej kontrolórky nebolo nič vytknuté. 
Nakoľko audit je hĺbková kontrola, účtovníčkam patrí poďakovanie za dobre vykonanú prácu a za 
to, že audit dopadol dobre. 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo: 
 I. prerokovalo 
Záverečný účet obce Sučany za rok 2018 v zložení: 
- Plnenie príjmov a čerpanie výdavkov rozpočtu obce Sučany za rok 2018 
- Tvorba a použitie peňažných fondov 
- Návrh na finančné usporiadanie výsledkov hospodárenia obce k 31.12.2018 
- Bilancia aktív a pasív 
- Prehľad o stave a vývoji dlhu 
- Prehľad o záložnom práve na majetku obce k 31.12.2018 
- Prehľad o majetku obce k 31.12.2018 
- Prehľad o poskytnutých dotáciách z rozpočtu obce za rok 2018 v členení podľa jednotlivých 
   príjemcov 
- Hodnotiaca správa o plnení programového rozpočtu 
II. schvaľuje 
a/ Záverečný účet obce Sučany za rok 2018 a  celoročné  hospodárenie  obce za rok 2018 bez 
výhrad 
b/ výsledok hospodárenia obce za rok 2018 v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 
Z. z.o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
v znení neskorších predpisov  t.j. z bežného a kapitálového rozpočtu  -  schodok vo výške -
82 543,10 € a po odpočítaní účelových prostriedkov zo štátneho rozpočtu vo výške -144 125,75 € 
c/ celkový prebytok  rozpočtového hospodárenia zistený v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona 
č. 583/2004 Z. z.o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov  vo výške 306 779,92 € 
d/ odvod do rezervného fondu obce z celkového prebytku hospodárenia v zmysle § 15 ods. 4 zákona 
583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 306 779,92 € 
III. berie na vedomie 
Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 
Správu nezávislého audítora 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Stav čerpania finančných prostriedkov 
 
p. Ligáčová, hlavná účtovníčka uviedla, že materiál zachytáva priebežné čerpanie položiek za prvý 
polrok roka 2019. Nedošlo k prečerpaniu žiadne položky. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie Čerpanie 
rozpočtu obce k 31.3.2019: 
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Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zmena rozpočtu obce na rok  2019 – zvýšenie o nevyčerpané fin. prostriedky na investície 
 
p. starosta uviedol, že pripravený materiál odráža veci prerokované na spoločnom stretnutí 
poslancov ako aj ekonomickou komisiou. 
Čo sa týka rekonštrukcie chodníkov v časti Hrabiny, Hradiská, uviedol, že v zmluve je dohodnutá 
rekonštrukcia v šírke 30 cm. Ak sa toto zaláta, do roka sa to rozbije. Od ul. Fatranská po 
Psychiatrickú liečebňu sú siete vedené po oboch stranách chodníka. Je potrebné dohodnúť so 
správcami sietí, aby sa to urobilo v trase celé. Toto čaká aj v iných lokalitách v obci. 
Čo sa týka rekonštrukcie strechy na ul. 29. augusta, uviedol, že strecha sa rozpadá, ohrozuje 
susedov, ktorí sa obávajú padajúcej škridle do dvora. Cenová ponuka predstavuje 16 tis. €. 
 
p. Kyselica sa opýtal, ako sú postavené zmluvy pre nájomníkov. Opýtal sa, prečo sa má ísť do 
opravy, keď tam má ísť do budúcna cesta. 
 
p. starosta odpovedal, že zmluvy p. Puškovej a p. Cickovej boli podkladmi k rokovaniu. Zisťovalo 
sa, koľko budú stáť obytné kontajnery. Nie je kam presťahovať obyvateľov z rod. domu na ul. 29. 
augusta, kým nie sú hotové bunky. 
 
Mgr. Kováč navrhol vyslať členov DHZ na kontrolu komínov.  
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že tento dom by sa mohol využiť na prestupné bývanie ak pôjde obec 
do projektu. 
 
Mgr. Kováč navrhol vyzvať vopred obyvateľov, aby si hľadali bývanie. 
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že obec nie je povinná zabezpečovať náhradné bývanie.  
 
MUDr. Koyš navrhol, aby zhotoviteľ prispel viac na rekonštrukciu chodníkov.  
 
p. starosta odpovedal, že poskytnú celkom 10 tis. €. 
 
Hlasovanie za schválenie rekonštrukcie kotolne ZŠ + 65 000,-€: 
Za: 7 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Mgr. Gabriela Pecková, 
Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbala MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
 
Hlasovanie za schválenie územného plánu obce  +25 000,-€: 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Hlasovanie za schválenie Rekonštrukcia dom smútku +10 000,-€: 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo rekonštrukciu obytných 
kontajnerov +10 000,-€: 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo parkovisko cintorín 
2 000,-€: 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo rekonštrukciu kanalizácie 
MŠ +11 000,-€: 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
MUDr. Trnovská, MPH., p. Kyselica, Mgr. Kováč navrhli, aby sa neinvestovalo do rekonštrukcie  
strechy na ul. 29. augusta s tým, že nájomné zmluvy sa nepredĺžia vzhľadom na uvedený stav. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo rekonštrukciu strechy ul. 
29. augusta 0 €: 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo rekonštrukciu 
chodníkov/Hrabiny, Hradiská/ +30 000,-€: 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
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Návrh zmeny rozpočtu obce Sučany  k 18. 6. 2019 
Príjmy: 
454 - použitie RF       +153 000,-€ 

Výdavky: 

0.4.4.3 - 716 – územný plán        +25 000,-€ 
08.4.0 - 717 – Rekonštrukcia dom smútku      +10 000,-€ 
09.1.2 - 717 – rekonštrukcia kotolne ZŠ      +65 000,-€ 
06.6.0 - 717 – rekonštrukcia chodníkov/Hrabiny , Hradiská/      +30 000,-€ 
06.6.0 - 717 – rekonštrukcia obytných kontajnerov      +10 000,-€ 
08.4.0 - 717 – parkovisko cintorín         +2 000,-€ 
06.4.0 - 717 – rekonštrukcia kanalizácie MŠ                 +11 000,-€ 
II. schvaľuje 
Zmeny rozpočtu obce Sučany  k 18. 6. 2019 
Príjmy: 
454 - použitie RF       +153 000,-€ 

Výdavky: 

0.4.4.3 - 716 – územný plán        +25 000,-€ 
08.4.0 - 717 – Rekonštrukcia dom smútku      +10 000,-€ 
09.1.2 - 717 – rekonštrukcia kotolne ZŠ      +65 000,-€ 
06.6.0 - 717 – rekonštrukcia chodníkov/Hrabiny , Hradiská/               +30 000,-€ 
06.6.0 - 717 – rekonštrukcia obytných kontajnerov      +10 000,-€ 
08.4.0 - 717 – parkovisko cintorín         +2 000,-€ 
06.4.0 - 717 – rekonštrukcia kanalizácie MŠ       +11 000,-€ 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správy z vykonaných kontrol 
 
Hlavná kontrolórka informovala, že vypracovala na základe vlastných zistení Správu č. 04/2019 z  
kontroly platnosti všeobecne záväzných nariadení Obce Sučany a Správu č. 05/2019 z kontroly  
bežných výdavkov, položka 01.1.1 výkonné a zákonodarné orgány, prevádzkové výdavky Obecného  
úradu za rok 2018.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol 
Správu č. 04/2019 z kontroly platnosti všeobecne záväzných nariadení Obce Sučany 
Správu č. 05/2019 z kontroly bežných výdavkov, položka 01.1.1 výkonné a zákonodarné 
orgány, prevádzkové výdavky Obecného úradu za rok 2018 
II. berie na vedomie  
Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol 
Správu č. 04/2019 z kontroly platnosti všeobecne záväzných nariadení Obce Sučany 
Správu č. 05/2019 z kontroly bežných výdavkov, položka 01.1.1 výkonné a zákonodarné 
orgány, prevádzkové výdavky Obecného úradu za rok 2018 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
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MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2019 
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že komisia verejného poriadku zistila nedokonalú evidenciu sťažností 
a petícií.  
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch  
I. prerokovalo Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2019 
II. schvaľuje Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2019 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh dotácie FO Tatran Sučany  
 
p. starosta informoval o doručenej žiadosti Futbalového oddielu Tatran Sučany o poskytnutie 
dotácie na dofinancovanie činnosti vo výške11 tis. €. 
 
Diskusia: p. Kyselica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová, MUDr. Koyš 
 
p. Kyselica vyzdvihol prácu futbalového oddielu. Uviedol, že je nepochybné, že tréneri sa venujú 
deťom, obetujú svoj vlastný čas. Navrhol, aby na nákladoch na činnosť oddielu sa podieľali aj 
rodičia týchto detí (keď vyzbierajú 400 € mesačne, tak za rok majú 5 tis. €). Navrhol poskytnutie 
dotácie na dofinancovanie činnosti futbalového oddielu v rámci možnosti rozpočtu. 
 
MUDr. Trnovská sa opýtala na vyúčtovanie pohonných hmôt. 
 
p. Ligáčová odpovedala, že nakoľko organizácia spracováva jednoduché účtovníctvo, nevedie sa 
kniha jázd, 80% výdavkov ide do nákladov.  
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že práca s mládežou je pridanou hodnotou.  
 
p. Špirko, zástupca futbalového oddielu uviedol, že v Sučanoch sa prestal hrať futbal, začalo sa 
pracovať od prípravky. Dospelí ostávajú v 5. lige, s dorastencami je potrebné pracovať ešte 
minimálne osem rokov, aby hrávali Sučanci a nie cudzí hráči.  
 
MUDr. Koyš navrhol vyjsť futbalovému oddielu v ústrety, nakoľko vidieť kus práce.  
 
Mgr. Ďaďová navrhla, aby sa aj rodičia podieľali na nákladoch mesačnými príspevkami, príp. 2% 
z daní. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že stále nebola využitá možnosť zriadenia CVČ. 
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p. starosta skonštatoval, že v r. 2019 obec poskytla futbalovému oddielu dotáciu vo výške 13 tis. € , 
1.200 € na údržbu ihriska, 8 tis. € na mzdu upratovačky, 6 tis. € na energie, zároveň požadujú 11 tis. 
€ na dofinancovanie, t. j. celkom 39 tis. €. Opýtal sa, čo sa zmenilo oproti minulému roku vo 
financovaní. 
 
p. Špirko odpovedal, že minulý rok mali 15 žiakov, teraz 45 a štyroch trénerov. 
 
p. starosta uviedol, že je potrebné stavať na deťoch z obce. Členský príspevok by mal byť nižší pre 
deti zo Sučian, naopak vyšší pre deti z okolitých obcí.  
Skonštatoval, že futbalový oddiel žiada o dofinancovanie dotáciou vo výške 11 tis. €. Opýtal sa 
prítomných, či má niekto iný návrh.  
 
JUDr. Mgr. Belica navrhol postupovať v zmysle VZN o dotáciách, obecné zastupiteľstvo nemôže 
konať pod tlakom. 
 
p. Špirko uviedol, že dotácie sa schvaľujú v apríli, no prípravka funguje od januára, vzniká im tak 
problém s financovaním.  
 
Mgr. Belicová uviedla, že dotácia sa musí použiť v danom kalendárnom roku. V prípade, že 
futbalový oddiel nesúhlasí s financovaním z vlastných zdrojov, tak môže financovať činnosť 
prijatím úveru.  
 
MUDr. Trnovská skonštatovala, že ak sa futbalového zápasu zúčastní 300 ľudí, tak príjem za 
vstupné 380 € je málo. 
 
p. Kyselica uviedol, že je potrebné zháňať aj iné zdroje financovania.  
 
Mgr. Kováč navrhol schváliť dotáciu vo výške 5.550 € s tým, že budú oslovení rodičia 
o poskytnutie príspevku. 
 
Mgr. Pecková i ekonomická komisia doporučila  schváliť 3000 € na preplatenie faktúr.  
 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo Obecné zastupiteľstvo 
v Sučanoch: 
I. prerokovalo   
Žiadosť o poskytnutie dotácie pre Futbalový oddiel Tatran Sučany z rozpočtu obce Sučany na rok 
2019 vo výške 11 100 € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a údržbu majetku obce 
a na zabezpečenie činnosti FO. 
II. schvaľuje 
Poskytnutie dotácie Futbalovému oddielu Tatran Sučany z rozpočtu na rok 2019 vo výške 5 550 € 
na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a údržbu majetku obce a na zabezpečenie 
činnosti FO: 
Za: 5 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela 
Pecková, JUDr. Mgr. Peter Belica,) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 (MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, Ľubomír Kyselica) 
 



______________________________________________________________________________ 
Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 18.06.2019 

 
 

 
Priestor pre verejnosť 
 
p. Borič sa opýtal, čo viedlo k navýšeniu poplatku za komunálny odpad o 3 €/osoba.  
 
p. starosta odpovedal, že došlo k zmene zákona o separácii komunálneho odpadu. Dodal, že nie 
všetci občania sú uvedomelí, aby separovali. Vzniká odpad, ktorý niekto musí zaplatiť.  
 
Hlavná kontrolórka dodala, že obec každoročne dopláca na vývoz komunálneho odpadu. Vzhľadom 
k tomu sa zvýšil poplatok za komunálne odpady a drobné stavebné odpady.  
Dodala, že sa zaoberá myšlienkou množstevného odpadu, kritici očakávajú tvorbu čiernych 
skládok. 
 
p. starosta dodal, že obec musí tieto na vlastné náklady odpratať. 
 
PhDr. Miloš Bella sa opýtal, či  je priestor na diskusiu občanov aj počas rokovania obecného 
zastupiteľstva. 
 
p. starosta odpovedal, že rokovací poriadok schvaľuje obecné zastupiteľstvo. Nie je dôvod 
zamedzovať možnosti diskusie. 
 
Zmena rozpočtu obce na rok  2019 – zvýšenie o nevyčerpané fin. prostriedky na investície 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Návrh zmeny rozpočtu obce Sučany  k 18. 6. 2019 
Príjmy: 
111 – výnos dane z príjmov poukázaný miestnej samospráve              + 6 000,-€ 

Výdavky: 

08.1.0 – 642 – príspevok na TV a šport                                            + 6 000,- € 
II. schvaľuje 
Zmeny rozpočtu obce Sučany  k 18. 6. 2019 
Príjmy: 
111 – výnos dane z príjmov poukázaný miestnej samospráve     + 6 000,-€ 

Výdavky: 

08.1.0 – 642 – príspevok na TV a šport                                            + 6 000,- € 
 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Návrh na zrušenie Všeobecne záväzných nariadení obce Sučany č. 1/1999, č. 1/2000, č. 1/2009 
a č. 9/2009 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh na zrušenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. 1/1999 Prevod vlastníctva 
bytov a nebytových priestorov v Obci Sučany 
II. ruší 
Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 1/1999 Prevod vlastníctva bytov a nebytových 
priestorov v Obci Sučany 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh na zrušenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. 1/2000 Dražobný poriadok 
Obce Sučany  
II. ruší 
Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany, č. 1/2000 Dražobný poriadok Obce Sučany 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh na zrušenie Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. 1/2009, ktorým sa mení a 
dopĺňa VZN č. 2/2004 o cenách pozemkov pri ich prevode, prechode a prenájme v obci Sučany v 
znení neskorších predpisov 
II. ruší 
Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 1/2009,  ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2004 o 
cenách pozemkov pri ich prevode, prechode a prenájme v obci Sučany v znení neskorších 
predpisov- 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. .../2019 o určení názvu ulíc v obci 
Sučany  
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Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č.  /2019 o určení názvu ulíc v obci Sučany (v 
IBV Hrabiny podľa priloženého grafického znázornenia od západu na východ): Pri spádoch, Nad 
kanálom, Smreková, Jedľová, Borovicová, Pod Stratencom, Pri Bielom potoku, od juhu: Pod  
strelnicou, s pripomienkami budúcich občanov navrhovanej ulice Nad Kanálom na zmenu názvu  
tejto ulice na ul. Brestová a s pripomienkou Mgr. Belicovej na vypustenie Ul. Pri bielom potoku 
II. schvaľuje 
Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 2 /2019 o určení názvu ulíc v obci Sučany v znení  
oboch pripomienok. VZN 2/2019 sa určujú názvy ulíc v IBV Hrabiny od západu nasledovne Pri  
spádoch, Ul. Brestová, Smreková, Jedľová, Borovicová, Pod Stratencom, Pod strelnicou. 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. .../2019 o organizácii miestneho 
referenda 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
prerokovalo 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č.  ../2019 o organizácii miestneho referenda 
II. schvaľuje 
Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č.  3/2019 o organizácii miestneho referenda 

Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. .../2019 o výške príspevku za pobyt 
dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť 
školského klubu a v zariadení školského stravovania 

p. starosta informoval, že sa zmenili pásma financovania u materskej i základnej školy, prešli do 
iných pásiem.  
 
Diskusia: do diskusie sa prihlásila hlavná kontrolórka 
 
p. starosta informoval, že stravná jednotka v materskej škole predstavuje 0,35 €, túto platí obec zo 
svojho rozpočtu, mali by to platiť rodičia. 
Stravná jednotka pre prvý stupeň základnej školy predstavuje 0,05 €, pre druhý stupeň 0,13 €. Boli 
vznesené návrhy, aby to platili zákonní zástupcovia žiaka. 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že za ušetrené peniaze by sa mohlo zakúpiť vybavenie kuchyne. 
Motivuje to rodičov, aby odhlasovali deti z odberu stravy, potom obec platí za odpad. 
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Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Sučany č. .../2019 o výške príspevku za pobyt 
dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť  
školského klubu a v zariadení školského stravovania s pripomienkou Komisie ekonomickej pri OZ 
na zmenu  čl. 4 ods. 1 VZN  na: „Časť príspevku za stravovanie stravníka v ZŠS pri MŠ, na ktorého 
je poskytovaná dotácia ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky na 
podporu výchovy k stravovacím návykom dieťaťa na zabezpečenie obeda a iného jedla, v sume 
presahujúcej výšku poskytnutej dotácie, t.j. v sume 0,35 € za stravnú jednotku, hradí zákonný 
zástupca dieťaťa.“ 
II. schvaľuje 
Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 4/2019 o výške príspevku za pobyt 
dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť  
školského klubu a v zariadení školského stravovania 
v znení pripomienky Komisie ekonomickej pri OZ: v čl. 4 ods. 1 sa mení na „Časť príspevku za 
stravovanie stravníka v ZŠS pri MŠ, na ktorého je poskytovaná dotácia ministerstva práce, 
sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky na podporu výchovy k stravovacím návykom dieťaťa 
na zabezpečenie obeda a iného jedla, v sume presahujúcej výšku poskytnutej dotácie, t.j. v sume 
0,35 € za stravnú jednotku, hradí zákonný zástupca dieťaťa.“ 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh dodatku č. 10 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 9/2009 o určení výšky 
dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce Sučany 
 
p. starosta informoval, že predmetom dodatku je oprava ods. 2 VZN č. 9/2009. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh dodatku č. 10 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 9/2009 o určení 
výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce 
Sučany 
II. schvaľuje 
Dodatok č. 10 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 9/2009 o určení 
výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl a školských zariadení zriadených na území obce 
Sučany. 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 6/2008 o určení miesta 
a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, ktorej 
zriaďovateľom je obec Sučany 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že zmena vyplýva z výstupu z kontroly.  
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Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 6/2008 o určení 
miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, ktorej 
zriaďovateľom je obec Sučany 
II. schvaľuje 
Dodatok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 6/2008 o určení 
miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, ktorej 
zriaďovateľom je obec Sučany 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 2/2014 o vyhradení 
miest na umiestňovanie volebných plagátov a iných nosičov informácií počas volebnej 
kampane 
 
p. starosta informoval, že VZN bolo upravené v zmysle platného zákona č. 180/2014 
o podmienkach výkonu volebného práva. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh dodatku č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 2/2014 o vyhradení 
miest na umiestňovanie volebných plagátov a iných nosičov informácií počas volebnej 
kampane 
II. schvaľuje 
Dodatok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Sučany č. 2/2014 o vyhradení 
miest na umiestňovanie volebných plagátov a iných nosičov informácií počas volebnej 
kampane 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za rok 2018 
 
p. starosta informoval, že správa bola prítomným doručená elektronicky.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Správu o stavebnej činnosti, územnom plánovaní v Obci Sučany za rok 2018 
II. berie na vedomie  
Správu o stavebnej činnosti, územnom plánovaní v Obci Sučany za rok 2018 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Informácia o ÚPN-O Sučany 
 
p. starosta informoval, že včera sa uskutočnilo verejné prerokovanie konceptu územného plánu – 
doobeda so štátnou správou a poobede so širokou verejnosťou. Pripomienky vzniesol ÚVTOS pre 
mladistvých Sučany a Prefa-invest Sučany o zabratie ďalšej plochy na ťažbu. Je to materiál 
o budúcnosti Sučian. Koncept bol riešený vo viacerých variantoch – športového areálu (ul. 
Kollárova k štátnym majetkom) 
Hranica územia a zastavania je limitovaná plynovodom a vodovodom. 
Ďalšie variantné riešenie bolo IBV pod Skalou s návrhom na rekreačnú plochu. 
Čo sa týka Prefy, koncept vyšiel z návrhu p. Pavlíka.  Spracovatelia nič nemenili. Prefa požaduje 
zabratie ďalšej časti, očakávame vznesenie pripomienky v stanovenom termíne.  
 
p. Kyselica sa opýtal na plánovanú IBV za Tescom,  navrhol zriadenie prepojenia od kolkárne na ul. 
29. augusta.  
 
Mgr. Kováč sa opýtal, či sa uvažuje s bytovkou na ul. Pri Váhu. 
 
p. starosta uviedol, že materiál zachytáva cyklotrasy cez priemyselnú zónu, ul. 1. mája, 
Hviezdoslavovu do centra, červenú na Vrútky, Turany, Turčianske Kľačany.  
 
Mgr. Kováč sa opýtal na ochranné pásmo železníc – vytvorila sa skládka v ochrannom pásme – 
kompostáreň. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Informácia o ÚPN-O Sučany 
II. berie na vedomie  
Informácia o ÚPN-O Sučany 

Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Správa referátu životného prostredia o činnosti v obci za rok 2018 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správu referátu životného prostredia za rok 2018 

II. berie na vedomie  
Správu referátu životného prostredia za rok 2018 

Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Správa o odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za rok 2018 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Správu o odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za rok 2018 
II. berie na vedomie  
Správu o odpadoch, druhu, poplatkoch a objemoch za rok 2018 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci / BD Hradiská, pergola MŠ, 
komunitné centrum, ZŠ ai./ 
 
Bytový dom Hradiská 
p. starosta informoval, že budova sa ide zatepľovať, vyberá sa farba fasády. Inžinierske siete sú 
natiahnuté, vody, plyn, elektrická energia je v riešení. 
Pergola materskej školy 
p. starosta informoval, že výber dodávateľa sa uskutočnil, práce prebehnú v termíne 22.7. -
31.8.2019. Ešte predtým sa zrealizuje kanalizačná prípojka. 
Komunitné centrum 
p. starosta informoval, že stavba je skolaudovaná, vybavuje sa zaregistrovanie komunitného centra. 
Základná škola 
p. starosta informoval, že kotolňa ZŠ je v zlom stave, projekt bol zaslaný na odsúhlasenie 
Technickej inšpekcii. Únik vody je v riešení, chyba je možno v novo zrekonštruovanej podlahe. 
Lokalizovať sa bude tento týždeň. 
Budova Slovenskej sporiteľne 
Doposiaľ nebola uzavretá zmluva, je potrebné prešetriť, či akceptujú pripomienky. Dnes sa 
informoval záujemca so zámerom zriadenia klientskeho centra v tejto budove.  
Záhradné kompostéry 
p. starosta informoval, že bol vysúťažený dodávateľ - firma MediaHouse. Bolo odďaľované dodanie 
tovaru a nakoľko uplynula lehota, vypracovalo sa odstúpenie od zmluvy vrátane penále vo výške 7 
tis. €. Následne obec požiadala o predĺženie projektu s tým, že bola znovu spustená súťaž, vybratý 
nový dodávateľ – firma JRK, ktorá musí stihnúť dodať tovar v lehote do 9/2019. 
Robotnícky kultúrny dom 
p. starosta informoval, že je dokončená jedna stena, prasknutý roh sa zastabilizoval, už by sa nemal 
hýbať. Do zeme sa vŕtali piloty, aby sa zastabilizoval roh a nepadal ďalej. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
informácie o projektoch a realizovaných investičných zámeroch v obci Sučany 
/BD Hradiská, Komunitné centrum, pergola MŠ, RKD, kompostéry ai./ 
 
II. berie na vedomie 
informácie o projektoch a realizovaných investičných zámeroch v obci Sučany 
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/BD Hradiská, Komunitné centrum, pergola MŠ, RKD, kompostéry ai./ 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce  
 
p. starosta informoval, že je pripravená darovacia zmluva s p. Jozefom Pavlíkom a manž. RNDr. 
Soňou Pavlíkovou, obaja byt. Jilemnického 52, ktorí darovali 16 m2 pozemku obci.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh darovacej zmluvy medzi obcou Sučany ako obdarovaným a p. Jozefom Pavlíkom, rod. 
Pavlíkom, nar. 16.03.1942 (Darca 1), a p. RNDr. Soňou Pavlíkovou, rodenou Halmešová, nar. 
11.02.1947  (Darca 2), obaja bytom Jilemnického 278/52, 038 52 Sučany ako darcami, predmetom 
ktorej je darovanie: 

- spoluvlastníckeho podielu Darcu 1 vo výške ½ a 
- spoluvlastníckeho podielu Darcu 1 a Darcu 2 vo výške ½ (v bezpodielovom spoluvlastníctve 

manželov) 
na pozemku parcela registra „C“ č. 1578/ 6, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 
16m2, katastrálne územie Sučany, zapísanom na liste vlastníctva č. 1665 vedeným Okresným 
úradom Martin, katastrálny odbor (ďalej „Pozemok“) Obdarovanému. 
 
II. schvaľuje 
Darovaciu zmluvu medzi obcou Sučany ako obdarovaným a p. Jozefom Pavlíkom, rod. Pavlíkom, 
nar. 16.03.1942 (Darca 1), a p. RNDr. Soňou Pavlíkovou, rodenou Halmešová, nar. 11.02.1947 
(Darca 2), obaja bytom Jilemnického 278/52, 038 52 Sučany ako darcami, predmetom ktorej je 
darovanie: 

- spoluvlastníckeho podielu Darcu 1 vo výške ½ a 
- spoluvlastníckeho podielu Darcu 1 a Darcu 2 vo výške ½ (v bezpodielovom spoluvlastníctve 

manželov) 
na pozemku parcela registra „C“ č. 1578/ 6, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 
16m2, katastrálne územie Sučany, zapísanom na liste vlastníctva č. 1665 vedeným Okresným 
úradom Martin, katastrálny odbor (ďalej „Pozemok“) Obdarovanému. 
 
III. schvaľuje 
Nadobudnutie nehnuteľného majetku do vlastníctva obce, a to: 
- pozemku parcela registra „C“ č. 1578/ 6, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 
16m2, katastrálne územie Sučany, zapísanom na liste vlastníctva č. 1665 vedeným Okresným 
úradom Martin, katastrálny odbor 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta informoval o návrhu kúpnej zmluvy na pozemok s f. Mate, s.r.o., Štefánika 73, Žilina. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
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I. prerokovalo 
Návrh kúpnej zmluvy medzi obcou Sučany ako kupujúcim a spoločnosťou MATE, s.r.o. so sídlom: 
M.R.Štefánika 73, 010 01 Žilina, IČO: 36 394 335 ako predávajúcim, predmetom ktorej je kúpa 
predmetu kúpy: pozemok parc.č. 4551/180, parcela registra „C“, v kat. území Sučany, druh 
pozemku: trvalý trávny porast, o výmere: 30m2, ktorý je zapísaný na LV č. 4439 vedenom 
Okresným úradom Martin, katastrálny odbor z Predávajúceho na Kupujúceho, a to za kúpnu cenu 
vo výške 1,- Eur 
II. schvaľuje 
Kúpnu zmluvu medzi obcou Sučany ako kupujúcim a spoločnosťou MATE, s.r.o. so sídlom: 
M.R.Štefánika 73, 010 01 Žilina, IČO: 36 394 335 ako predávajúcim, predmetom ktorej je kúpa 
predmetu kúpy: pozemok parc.č. 4551/180, parcela registra „C“, v kat. území Sučany, druh 
pozemku: trvalý trávny porast, o výmere: 30m2, ktorý je zapísaný na LV č. 4439 vedenom 
Okresným úradom Martin, katastrálny odbor z Predávajúceho na Kupujúceho, a to za kúpnu cenu 
vo výške 1,- Eur 
III. schvaľuje 
Nadobudnutie nehnuteľného majetku do vlastníctva obce, a to: 
-pozemok parc.č. 4551/180, parcela registra „C“, v kat. území Sučany, druh pozemku: trvalý trávny 
porast, o výmere: 30m2, ktorý je zapísaný na LV č. 4439 vedenom Okresným úradom Martin, 
katastrálny odbor, a to za kúpnu cenu vo výške 1,- Eur 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zriadenie vecného bremena v prospech NDS, a.s. 
 
p. starosta informoval o zámere zriadenia vecného bremena v prospech NDS, a.s. na pozemku pri 
Váhu pri rómskych bunkách pri vežiach vysielača za účelom prechodu, príjazdu poverených osôb 
za jednorazovú odplatu 81 €. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
zriadenie časovo neobmedzeného vecného bremena  in rem  v prospech Národná diaľničná 
spoločnosť, a.s. spočívajúcom v povinnosti obce Sučany strpieť na pozemku vyznačenom 
geometrickým plánom č. 36444499 - 73/2016 vyhotoveným Globing Poprad s.r.o., IČO: 36444499, 
úradne overeného Okresným úradom Martin, katastrálny odbor pod č. 567/2016 (ďalej len 
„Geometrický plán“) ako diel 19 o výmere dielu 27m2 nachádzajúcom sa na pozemku parc.č. 
1707/1, kat. územie Sučany, zapísanom na LV 1881 vedenom Okresným úradom Martin, vecné 
právo oprávneného z vecného bremena spočívajúce v umiestnení a následnej prevádzky zariadenia 
kanalizácie objektu č. 501-00 – kanalizácia diaľnice mimo TZ v rozsahu vyznačenom 
Geometrickým plánom na priznanie ochranného pásma kanalizácie diaľnice, práva uloženia 
kanalizácie a práva trvalého prístupu za účelom opravy a údržby, ktoré je bližšie  špecifikované 
nasledovne: 

- vstup, prechod a prejazd oprávneného z vecného bremena a ňou poverených osôb peši, 
vozidlami (osobnými, nákladnými) mechanizmami a strojmi cez pozemok za účelom 
vstupu, rekonštrukcie, modernizácie, údržby, opráv a prevádzkovania SO 501-00 
Kanalizácie diaľnice, a to 24 hodín denne, 7 dní v týždni, 
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- Nerealizovať na uvedenom pozemku stavbu spojenú so zemou pevným základom 
a vysádzať stromy a kry, zdržať sa zemných prác bez predchádzajúceho súhlasu 
oprávneného z vecného bremena, a to v trase SO 501-00 Kanalizácie diaľnice v rozsahu 
vyznačenom geometrickým plánom č. 73/2016 vyhotoveným Globing Poprad s.r.o.,a to za 
jednorazovú odplatu 81,- Eur.  

II. schvaľuje 
zriadenie časovo neobmedzeného vecného bremena  in rem  v prospech Národná diaľničná 
spoločnosť, a.s. spočívajúcom v povinnosti obce Sučany strpieť na pozemku vyznačenom 
geometrickým plánom č. 36444499 - 73/2016 vyhotoveným Globing Poprad s.r.o., IČO: 36444499, 
úradne overeného Okresným úradom Martin, katastrálny odbor pod č. 567/2016 (ďalej len 
„Geometrický plán“) ako diel 19 o výmere dielu 27m2 nachádzajúcom sa na pozemku parc.č. 
1707/1, kat. územie Sučany, zapísanom na LV 1881 vedenom Okresným úradom Martin, vecné 
právo oprávneného z vecného bremena spočívajúce v umiestnení a následnej prevádzky zariadenia 
kanalizácie objektu č. 501-00 – kanalizácia diaľnice mimo TZ v rozsahu vyznačenom 
Geometrickým plánom na priznanie ochranného pásma kanalizácie diaľnice, práva uloženia 
kanalizácie a práva trvalého prístupu za účelom opravy a údržby, ktoré je bližšie  špecifikované 
nasledovne: 

- vstup, prechod a prejazd oprávneného z vecného bremena a ňou poverených osôb peši, 
vozidlami (osobnými, nákladnými) mechanizmami a strojmi cez pozemok za účelom 
vstupu, rekonštrukcie, modernizácie, údržby, opráv a prevádzkovania SO 501-00 
Kanalizácie diaľnice, a to 24 hodín denne, 7 dní v týždni, 

Nerealizovať na uvedenom pozemku stavbu spojenú so zemou pevným základom a vysádzať 
stromy a kry, zdržať sa zemných prác bez predchádzajúceho súhlasu oprávneného z vecného 
bremena, a to v trase SO 501-00 Kanalizácie diaľnice v rozsahu vyznačenom geometrickým plánom 
č. 73/2016 vyhotoveným Globing Poprad s.r.o.,a to za jednorazovú odplatu 81,- Eur. 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta naniesol žiadosť p. Marcina, p. Hudáka a p. Čechovej. Uvedená žiadosť bola 
prerokovaná stavebnou a ekonomickou komisiou, ktoré odpredaj pozemku odporučili za cenu 
znaleckého posudku 
 
Hlavná kontrolórka navrhla odpredaj z dôvodu hodného osobitného zreteľa - vlastníkom susedných 
pozemkov. Dodala, že je potrebné spracovať znalecký posudok a určiť cenu.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
zámer predaja pozemkov žiadateľom - vlastníkom priľahlej nehnuteľnosti na ul. Budovateľskej  
KNC 1764/53, 54 k.ú. Sučany z dôvodu osobitného zreteľa do podielového spoluvlastníctva 
vlastníkov priľahlej nehnuteľnosti – prístupová komunikácia na parcele 1764/5 kú Sučany za 
minimálnu cenu určenú  v znaleckom posudku. 
II. schvaľuje 
zámer predaja pozemkov žiadateľom - vlastníkom priľahlej nehnuteľnosti na ul. 
Budovateľskej  KNC 1764/53, 54 k.ú. Sučany z dôvodu osobitného zreteľa do podielového 
spoluvlastníctva vlastníkov priľahlej nehnuteľnosti – prístupová komunikácia na parcele 
1764/5 kú Sučany za minimálnu cenu určenú  v znaleckom posudku. 
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Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Poradovník na byty – ul. Tehelná 
 
Mgr. Kováč skonštatoval, že bytová komisia schválila poradovník na byty – Ul. Tehelná 5,7,9,11. 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že 7. 1. 2019 bola doručená žiadosť p. Lukáša Skrysu, ktorý žiadal 
o pridelenie bytu na ul. Tehelná, kde omylom do poradovníka nebol zaradený. 
 
p. starosta dodal, že menovaný žiada o zaradenie do poradovníka namiesto p. Petra Slobodníka ml., 
čo mali medzi sebou dohodnuté.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
návrh na poradovník náhradníkov na jednoizbové a na trojizbové nájomné byty na ul. Tehelná č. 
5,7,9,11 týmto záujemcom: 
- jednoizbové nájomné byty:  1. Mgr. Radka Adamicová, Sučany ul. Podhradská cesta 1002/1 
- trojizbové nájomné byty:      1. Lukáš Skrysa. Sučany ul. Moyzesova 14              

     2. Adam Dlhý, Spišská Nová Ves ul. Štúrska 226/13 
               3. Helena Kučková, Sučany ul. Osloboditeľov 780/3 
                                                4. Michaela Hlaďová, Sučany ul. Tehelná 9 
II. schvaľuje 
poradovník náhradníkov na jednoizbové a na trojizbové nájomné byty na ul. Tehelná č. 5,7,9,11 
týmto záujemcom: 
- jednoizbové nájomné byty: 1. Mgr. Radka Adamicová, Sučany ul. Podhradská cesta 1002/1 
- trojizbové nájomné byty:     1. Lukáš Skrysa. Sučany ul. Moyzesova 14 
                                                2. Adam Dlhý, Spišská Nová Ves ul. Štúrska 226/13 
                        3. Helena Kučková, Sučany ul. Osloboditeľov 780/3 
                                               4. Michaela Hlaďová, Sučany ul. Tehelná 9 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Predĺženie zmlúv nájomných bytov 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
návrh na predĺženie nájomných zmlúv na prenájom rodinného domu s dvoma bytovými jednotkami 
na ul. Pri Váhu 477/27  pre nájomníkov: 

1. Dagmar Puškovú do 30. 06. 2020   
2. Marcelu Končekovú do 30.09.2019 
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II. schvaľuje 
predĺženie nájomných zmlúv na prenájom rodinného domu s dvoma bytovými jednotkami na ul. Pri 
Váhu 477/27 pre nájomníkov: 
1. Dagmar Puškovú do 30. 06. 2020   
2. Marcelu Končekovú do 30.09.2019 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správy o činnosti komisií 
 
Mgr. Ďaďová informovala o kultúrnych akciách, ktoré prebehli v prvom polroku 2019 (Fašiangy, 
Pochovávanie basy, Deň matiek, MDD) a príprave Dní Milana Hodžu vrátane výstupu na Malý 
Fatranský Kriváň, kladenia vencov ako aj o pripravovanej športovej akcii Beh v srdci SNP. 
 
p. starosta pozval prítomných poslancov na oslavy Dní Milana Hodžu, ako aj na samotný akt 
kladenia vencov. 
 
Mgr. Ďaďová navrhla kandidátov na udelenie Ceny obce Sučany: p. Anne Ursíni Jamriškovej 
a Mgr. Martine Dubovcovej, PhD. a udelenie Ceny starostu obce MUDr. Konvitovej. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
návrh na udelenie Ceny obce Sučany Mgr. Martine Dubovcovej, PhD. za  výborné výsledky 
predovšetkým z oblasti zdravotníctva, sociálnych vecí ,školstva a reprezentáciu obce Sučany 
II. schvaľuje 
udelenie Ceny obce Sučany  Mgr. Martine Dubovcovej, PhD.  za  výborné výsledky  
predovšetkým z oblasti zdravotníctva, sociálnych vecí , školstva a reprezentáciu obce Sučany 
v zmysle článku 3 odst. 1 písm. a/ VZN obce Sučany 2/2017 s finančným darom vo výške  
200,- € 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
návrh na udelenie Ceny obce Sučany p. Anne Jamriškovej Ursíni za vynikajúce tvorivé 
výsledky v umeleckej a publicistickej činnosti a zásluhy o propagáciu obce Sučany. 
II. schvaľuje 
udelenie Ceny obce Sučany  p. Anne Jamriškovej Ursíni za vynikajúce tvorivé výsledky 
v umeleckej a publicistickej činnosti a zásluhy o propagáciu obce Sučany  v zmysle článku 
3 ods. 1 písm. a/ VZN obce Sučany 2/2017  s finančným darom 200,-€. 
Za: 8 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Mgr. Ďaďová prečítala závery z kultúrnej komisie.  
 
Mgr. Pecková uviedla, že ekonomická komisia neschválila žiadosť skupiny o zvýšenie odmeny za 
zasadnutie obecného zastupiteľstva  na 100 € za zasadnutie.  
 
Rekonštrukcia Športového domu 
 
MUDr. Koyš sa opýtal na zadĺženosť obce. 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že úverové zaťaženie predstavuje 7,6 %, pri úvere vo výške 280 tis. € 
narastie na 14-15 %. 
 
MUDr. Koyš navrhol spracovanie projektu na využitie športového domu. 
 
p. starosta skonštatoval, že boli plány na zriadenie Montessorri škôlky, internátu pre Bilingválne 
gymnázium. Je možné investovať po častiach, no zatiaľ nie je známy výsledok súdneho sporu s f. 
Sagacita. 
 
PhDr. Miloš Bella uviedol, že športový dom chátra, každý rok stráca na cene 5  tis. €. Uviedol, že 
štát podporuje výstavbu športovísk. Navrhol zvolať verejné zasadnutie pre občanov, zvýšiť 
informovanosť inzerátmi s celoštátnou pôsobnosťou, aby sa to dostalo do povedomia ľudí.  Ako 
ďalšiu alternatívu vidí odpredaj pozemkov, výstavbu nejakého iného zámeru. 
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že obecné zastupiteľstvo zastupuje názory občanov, budova športového 
domu sa rieši širokospektrálne. Pri nejakých voľbách sa môže zrealizovať miestne referendum, 
výsledok ktorého bude poradným hlasom pre obecné zastupiteľstvo.  
 
Mgr. Belicová uviedla, že v miestnom referende je vytvorený jeden volebný okrsok, VZN je 
potrebné prispôsobiť voľbám, vytvoriť komisiu. 
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že komisia verejného poriadku riešila rodičov detí s nevhodným 
správaním. Uviedol, že absentuje činnosť terénnych sociálnych pracovníčok, bolo by vhodné 
zmeniť ich pracovný čas v poobedňajších hodinách.  
 
Zo zasadnutia obecného zastupiteľstva odišiel p. Martin Giert. 
 
MUDr. Trnovská uviedla, že absentuje spolupráca základnej školy s terénnymi sociálnymi 
pracovníčkami a sociálnym referátom.  
Navrhla, aby sa zrealizovanie večerného premietania filmov, čo nie je finančne náročné. 
 
Mgr. Kováč informoval o činnosti komisie bytovej a životného prostredia – riešila bytový dom, 
zámer zriadenia obaľovacej súpravy AB-zmesí, prípravou Dňa zeme, riešila podnety p. Chvojku, 
zrútenú eternitovú strechu p. Hlinčíka.  
 
p. starosta uviedol, že p. Schniederová podala podnet na Krajský úrad, p. Hlinčík bol upozornený na 
nebezpečný odpad,  v priebehu dvoch týždňov skládka zmizla. 
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Informoval o zámere výstavby obaľovacej súpravy od. fi. Swietelsky – Slovakia, spol. s. r. o. – 
zámer bude prerokovaný v 9/2019 za účasti zástupcov firmy, ktorí projekt odprezentujú. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo:  
Návrh poslancov na zavedenie dane z ubytovania  
II. žiada HK obce  
Vykonať kontrolu subjektov, ktoré poskytujú ubytovanie v obci  
III. žiada referát ekonomického úseku  
Vyčísliť daňové príjmy zo stavieb od podnikateľských subjektov v katastri obce Sučany, vyčísliť 

rozdiel pri náraste daní o 20 -30% 
IV. žiada referát daňového úseku  
Porovnať daň zo stavieb v Martine, vo Vrútkach, Turanoch a Sučanoch  
Za: 7 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal p. Giert. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo:  
Návrh poslancov na rekonštrukciu Športového domu: realizáciu kontroly súčasného stavu 
a možností jeho využitia  
II. žiada stavebný referát  
preveriť projektovú dokumentáciu k Športovému domu vypracovanú v minulosti, uskutočniť 
obhliadku objektu a predložiť správu OcZ.  
Za: 7 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal p. Giert.  
 
Mgr. Kováč navrhol zriadiť obecný podnik, ktorý bude v športovom dome prevádzkovať ubytovacie 
zariadenie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
Za: 7 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal p. Giert.  
 
Mgr. Belicová uviedla, že Slovenský pozemkový fond potrebuje čestné vyhlásenie obecného 
zastupiteľstva, ktoré nemá právnu subjektivitu, na základe ktorého obec vydá čestné prehlásenie.  
 
R ô z n e  
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p. Kyselica sa opýtal, prečo nefungujú verejné WC. 
 
p. starosta odpovedal, že WC sa uzamykajú, sú prístupné počas kultúrnych akcií. Zo zadnej časti 
rómovia hrávajú futbal, dochádza k poškodeniu majetku, musela by tam byť prijatá pracovná sila. 
Je možné zriadiť elektronický zámok, ktorý bude verejné WC odomykať a zamykať automaticky. 
 
p. Kyselica požiadal, aby bolo WC sprevádzkované. 
 
p. starosta odpovedal, že bolo zriadené v rámci projektu námestia. 
 
p. Kyselica dodal, že nemá problém podporiť niektoré body, no zaskočil ho spôsob podania žiadosti 
skupiny poslancov s nasledovnými požiadavkami: 
- návrh zriadenia obecnej rady s prerokovaním materiálov obecnou radou pred zasadnutím OZ, 
- rokovať s majiteľom budovy „Domu služieb“ o kúpe obcou, 
- vytvoriť podmienky na zriadenie obecného podniku na úpravu chodníkov a ciest, asfaltovanie, 
úpravu verejnej zelene,... 
- kúpa alebo asanácia bývalej lekárne pri stanici, 
- výzva majiteľov zaburinených pozemkov v zmysle zákona, 
- rekonštrukcia športového domu za účelom zriadenia ubytovacieho zariadenia, 
- návrh na úpravu zásad odmeňovania poslancov na 100 €/zasadnutie 
- zavedenie poplatku za ubytovanie v obci, 
- navýšenie daní subjektom podnikajúcim v katastri obce. 
 
Mgr. Kováč sa opýtal, či niekto skutočne chodí kontrolovať predajcov na námestie. Je potrebné 
predajcom i návštevníkom trhoviska vytvoriť podmienky, sprevádzkovať WC, vymyslieť systém 
kontroly. 
 
p. starosta odpovedal, že by bolo vhodné ísť cestou zriadenia stánkov. WC sa uzamykajú, sú 
prístupné počas kultúrnych akcií.  
 
p. Kyselica sa opýtal, či TV Turiec bola zazmluvnená a či je možné objednanie ich služieb. 
 
p. starosta odpovedal, že zmluva bola zrušená. Je možné objednať služby podľa potreby. 
 
p. Kováč dodal, že je potrebné predajcom na trhovisku vytvoriť podmienky.  
 
Mgr. Belicová uviedla, že bolo ukončené konanie o 22 tis. € s f. Sagacita, na jeseň sa začne nové 
konanie z dôvodu neurčitosti zmluvy. 
 
Program odpadového hospodárstva 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
predložený „Program odpadového hospodárstva obce Sučany do roku 2020“ 

II. schvaľuje 
„Program odpadového hospodárstva obce Sučany do roku 2020“ 
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Za: 7 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal p. Giert.  
 
Interpelácie 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
 
Záver 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta pozval prítomných na podujatie „Dní Milana 
Hodžu“, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
 
          

....................................                    

                                                  Viera Jašeková   

                                                     zapisovateľka                                  

 

 

 

    .....................................            .............................................. 

                                    MUDr. Richard Koyš         Ľubomír Kyselica 
                overovateľ     overovateľ 

 

                                    ........................................  

                  Martin Rybár   

          starosta obce 
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Prezenčná listina  
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany  

konaného dňa 18.06.2019 v zasadačke Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 

 
 
 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.   Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka  

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš 
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert  - ospravedlnený 
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský - ospravedlnený 
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. - ospravedlnený 
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert  

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
2. Mgr. Eva Belicová   -   právna zástupkyňa obce 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 


